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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  26 

Datum zasedání:  18. 12. 2013 

Přítomni:  Bernatík, Botlík, Činčala, Dziadková, Franěk, Hečko, Koštuříková, 

Laňková, Řihák, Šimáková, Verner, Vodová  

Omluveni:  Suchánek 

Hosté:   Tuleja 

Program:  

1. Volba tajemníka AS SU OPF 

 

2. Doplňovací volby do studentské komory AS SU za OPF 

 

3. Různé 

 

 

Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové 

senátu s navrženým programem vyslovili souhlas.  

 

 

1. Volba tajemníka AS SU OPF 

 

Po krátké diskusi byl navržen senátor Bc. Tomáš Činčala. Ten nominaci přijal a předseda 

vyzval přítomné k hlasování 
 

Hlasování:  
Pro:  11   Proti: 0   Zdrželi se:  1   
 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné zvolil  

Bc. Tomáše Činčalu tajemníkem AS SU OPF . 

 

 

2. Doplňovací volby do studentské komory AS SU za OPF 

 

Předseda senátu informoval přítomné členy o obdržení dopisu od předsedy AS SU ze dne  

17. 12. 2014 s požadavkem na zajištění doplňovacích voleb do studentské komory AS SU za 

OPF. Je zapotřebí zajistit volby v souladu s platnými předpisy, tedy v době řádné výuky – 

avšak zároveň tak, aby se co možná nejlépe povedlo ukončit proces voleb v termínu do 

prvního řádného zasedání AS SU, které proběhne v březnu. 
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Po krátké diskusi nad zabezpečením voleb, očekávanou časovou náročností a možnosti účasti 

jednotlivých členů ve volební komisi, byli navrženi pro tuto činnost senátoři Verner, Laňková 

a Dziadková. Poté vyzval předseda senátu k hlasování o jednotlivých členech volební komise: 

 

Ing. Tomáš Verner  Pro:  11 Proti: 0  Zdrželi se: 1 

Bc. Terezie Laňková  Pro:  11 Proti: 0  Zdrželi se: 1 

Gabriela Dziadková  Pro:  11 Proti: 0  Zdrželi se: 1 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné zvolil volební 

komisi pro organizaci a zajištění průběhu doplňovacích voleb do studentské komory AS SU za 

OPF ve složení Ing. Tomáš Verner, Bc. Terezie Laňková a Gabriela Dziadková. 

 

Volební komise se poté vzdálila k jednání a následně si zvolila svého předsedu, jímž se stal 

Ing. Tomáš Verner. 

 

 

3 Různé 

 

Předseda Komise pro hospodářské záležitosti (KHZ) informoval o tom, že dnes proběhlo 

jednání KHZ za účasti kolegy Hečka s tajemnicí OPF a Ing. Kazíkovou. Součástí tohoto 

jednání byla otázka stavu hospodaření za rok 2013 a následně očekávaný výhled do roku 

2014. Současný stav a výhled označil za krajně neutěšený s tím, že se navíc i rezervy fakulty 

ztenčují a očekává se situace spíše problematická. Předseda KHZ dále sdělil, že rovněž 

probíhá příprava výběrového řízení na dodávku služeb spojených s provozem menzy OPF. 

Jedno výběrové řízení proběhlo – nebyl stanoven konečný vítěz soutěže, a proto je jednou 

z variant i možnost, že bude současný provozovatel zajišťovat tyto služby do února, popř. až 

do června 2014 (konec výuky v akademickém roce). 

Dr. Koštuříková uvedla, že apeluje na zajištění dostatečného časového předstihu podání 

informací (podle jejího názoru např. informace o datu konání výběrového řízení nebyla 

podána v řádném předstihu – členové výběrové komise neměli ani možnost vyjádřit se, zda 

jim navrhované datum výběrového řízení vyhovuje). 

Ing. Řihák se dotázal KHZ, zda dostala na jednání s tajemnicí alespoň nějakou informaci  

o předpokládaném stavu zajištění provozu menzy od r. 2014, neboť se přece jedná o zajištění 

služeb provozovatelem, jenž k 31. 12. 2013 měl ukončit svou činnost pro OPF a na jehož 

kvalitu služeb byla snášena dlouhodobá kritika. Ing Verner sdělil, že s ohledem na provoz 

v měsících leden – únor je problematické udržení provozu a tajemnice tímto snižuje nároky na 

provozovatele. Později se i tento provozovatel může přihlásit do následně vyhlášené soutěže. 

Ing. Řihák se dotázal, zda z toho plyne skutečnost, že v podstatě pokračuje současný stav  

a navíc (vzhledem k výše uvedenému) je ještě po dobu těchto tzv. „slabších měsíců provozu“ 

tento subjekt zvýhodněn ve své činnosti? Ing. Verner tuto domněnku potvrdil. Ing. Řihák 

vyjadřuje tímto názor o zvláštnosti celé situace. Do diskuse se zapojuje ing. Botlík s názorem, 

že bylo zásadní chybou rušit původní smlouvu bez zabezpečení náhrady provozovatele (tedy 

chyba při samotném výběru termínů i organizace celého výběrového řízení). Předložil ke 

zvážení návrh umožnit nákup stravenek studentům OPF, neboť podle jeho názoru je to jedno 

z operativnějších řešení zajišťující jiný stav, než prodlužování stávající situace provizorním 

řešením. Zároveň prezentoval názor, že otázka stravovacích služeb je na programu jednání AS 

SU OPF již letitým bodem jednání a podle něj toto v současné době není tak zásadním 

problémem, jako mzdy pracovníků OPF (při zvážení poskytnutí stravenek studentům). 
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Na ing. Botlíka navázala dr. Koštuříková s dotazem na strukturu mezd. Požádala o možnost 

obdržet informaci o struktuře mezd neakademických pracovníků na OPF v podobné formě, 

jak bylo presentováno děkanem fakulty senátorům pro akademické pracovníky. Děkan 

odpověděl, že pro zprávu o akademických pracovnících zajistil dostupná data a sám připravil 

tento materiál, pro neakademický personál nemá potřebná data, to zajistí útvar tajemnice. 

 

Ing. Hečko se dále dotázal děkana na informaci, kterou měl prezentovat při své účasti na 

poradě KSV, a to konkrétně údajné snížení objemu mezd na jednotlivé katedry, zatímco na 

kolegiu děkana bylo presentováno očekávané plošné snížení na příští rok o 5 % u všech 

akademických pracovníků, nikoliv snížení objemu mezd na katedry (což může činit rozdíl 

v dalším přerozdělení v rámci kateder adresně jejím členům). Děkan odpověděl, že v současné 

době nejsou k dispozici relevantní vstupní data o objemu finančních prostředků pro OPF na 

rok 2014 a že je nutno považovat 5% snížení mezd u akademických pracovníků za 1. fázi 

jednoho ze scénářů přípravy očekávaného horšího stavu v rámci preventivních opatření ze 

strany OPF. Rovněž ujistil, že v případě, že objem finančních prostředků pro rok 2014 nebude 

zkrácen, dostanou vedoucí kateder pokyn k jejich zpětnému doplacení pracovníkům OPF. 

Očekávaný termín získání relevantních informací o stavu prostředků pro OPF na rok 2014 lze 

očekávat (na základě zkušeností z předchozích let) nejdříve v únoru 2014. 

 

Předseda AS SU OPF následně ukončil diskusi, poděkoval všem za účast, popřál členům AS 

SU OPF i hostům příjemné prožití vánočních svátků, mnoho zdraví a úspěchu v následujícím 

roce 2014 a ukončil jednání. 

 

 

 

 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční 29. 01. 2014. V případě, že nebudou předloženy 

žádné materiály k projednání, uskuteční se zasedání AS SU OPF v měsíci únoru. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF dne 18. 12. 2013 

 
 

1. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

zvolil Bc. Tomáše Činčalu tajemníkem AS SU OPF. 

 

2. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

zvolil volební komisi pro organizaci a zajištění průběhu doplňovacích voleb do 

studentské komory AS SU za OPF ve složení Ing. Tomáš Verner, Bc. Terezie 

Laňková a Gabriela Dziadková. 

 

 


